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De raad besluit: 

- Dhr. P.J. Hoogstraten, met terugwerkende kracht vanaf 25 mei 
2018, aan te wijzen als Functionaris Gegevensbescherming als 
bedoeld in de Algemene Verordening Gegevensbescherming.  

- het verwerkingsregister van de griffie vast te stellen. 

- dat de griffie in het vervolg verantwoordelijk is voor het register 
en indien nodig wijzigingen kan aanbrengen in het 
verwerkingsregister. 

 
Historie Op 25 mei 2018 is nieuwe wetgeving in werking getreden om 

persoonsgegevens beter te beschermen (AVG). Deze wet vervangt de Wet 
bescherming persoonsgegevens (WBP). Het instellen van een FG voor de 
gemeenteraad is nieuw en ook het ontwerpen en vaststellen van een 
verwerkingsregister is nieuw. 

Termijn In het raadsvoorstel wordt voorgesteld om de beoogde FG aan te stellen 
met terugwerkende kracht vanaf 25 mei 2018.  

 

Hamerstuk 
tijdens de 
raadsvergadering 

29 Januari 2019 

Behandeladvies De werkzaamheden van de FG zullen voor de gemeenteraad beperkt zijn dus 
het betreft meer een formaliteit omdat wettelijk alle bestuursorganen een FG 
moeten hebben (AVG artikel 37). Het VNG adviseert om de FG binnen een 
gemeente formeel vast te stellen voor alle bestuursorganen, dus ook de 
gemeenteraad. 
 
Het verwerkingsregister is inhoudelijk reeds besproken bij het seniorenconvent 
waarop nog kleine wijzigingen zijn aangebracht in het register. De griffie is als 
uitvoerende partij zelf verantwoordelijk voor het verwerkingsregister maar laat 
het register vaststellen door de gemeenteraad om transparant en duidelijk te 
zijn over de persoonsgegevens die verwerkt worden en de gemaakte keuzes in 
het register. 
 
Omdat de aanstelling van de FG een formaliteit betreft en het 
verwerkingsregister reeds is besproken in het seniorenconvent verwachten wij 
geen inhoudelijke discussie over dit raadsvoorstel. Daarom  adviseren we om dit 
voorstel als hamerstuk te bestempelen voor de raad van 29 januari 2019. 

 

 


